
     
Administrerende direktør 

Kultur- og Fritidsforvaltningen  

Laura Rosenvinge, medlem af Borgerrepræsenta-

tionen 

      

  
Spørgsmål stillet til skriftlig besvarelse af Laura Rosen-
vinge den 22. november 2019 om status på indførelse 
af halvagter 

 

Spørgsmål 

Jeg ønsker at få en status på hvordan og hvornår, midlerne til halvag-

terne bliver udmøntet – besluttet i budget20? Og vil de tidligere halv-

agter blive taget i betragtning ved en nyansættelse? 

 

Svar 

Udmøntning af beslutningen om genindførelse af halinspektører på 

idrætsanlæg behandles på Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 5. de-

cember 2019. 

 

Kultur- og Fritidsforvaltningen anbefaler, at genindførelsen af halin-

spektører på idrætsanlæggene tilrettelægges ud fra følgende bærende 

principper: 

• Der knyttes faste halinspektører til hvert enkelt anlæg, så der sik-

res genkendelighed og tryghed for de faste brugere/foreninger 

• Halinspektørerne skal dog kunne dække hinanden ind på tværs 

ved sygdom, ferier, vakancer mm.  

 

Hallerne bemandes fra 1. januar 2020, men de faste halinspektører for-

ventes først at være endeligt på plads 1. februar eller 1. marts 2020, med 

mindre eksisterende personale flyttes over i stillingerne. De resterende 

stillinger er pt. slået op efter almindelig praksis. Specifikt vedrørende 

Vanløsehallerne beslutter Kultur- og Fritidsudvalget, om funktionen skal 

sendes i udbud. 

 

Med venlig hilsen 

 

Mette Touborg 

 /Thomas Bach 

29. november 2019 
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